
országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Navracsics Tibo r
Közigazgatási és Igazságügyi Miniszter Úrhoz :

„Mitő l olcsóbb a drágább állam? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az új kormány - megalakítása után - szerkezeti átalakításokat hajtott végre, mondván így jóva l
kevesebb pénzbe fog kerülni az Orbán-kormány tisztvisel őinek a bére, mint amennyit a Bajnai-
kormány költött ugyanerre a célra. Azonnal látványosan csökkentették a miniszterek számát ,
ugyanakkor a háttérben folyamatosan növekedett az államtitkárok, illetve a korább i
szakállamtitkároknak megfelelő helyettes államtitkárok száma. (Gondolom a változások nagy
számának tudható be, hogy a kormányzati portálokon az adatok rosszul vannak megjelenítve . )
Az Orbán-kormány felsővezetői számának emelkedésével megcsúszott a kormányzati spórolás . A
részletek világossá válásával kiderült, hogy már csak a jelenlegi kormányzati vezető tisztviselők
óriási száma miatt is a Fidesz „olcsóbb állam” ígérete is csak politikai színjátékuk része volt .

Kérdezem miniszter urat :

A Fidesz így képzeli el a karcsúbb kormányzati struktúrát? Ígéretükkel ellentétben miért kerül
többe az államnak az Orbán-kormány minisztereinek, államtitkárainak, helyettes államtitkárainak
bérezése, mint a Bajnai-kormány minisztereinek, államtitkárainak, szakállamtitkárainak bérezése ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2010 . december 13 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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